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Protokół Nr XLI/22 

z XLI sesji Rady Miejskiej w Łobżenicy   

w dniu 29 kwietnia 2022 r. 

 

Sesja odbyła się w sali konferencyjnej Urzędu Miejskiego Gminy Łobżenica, przy  

ul. Sikorskiego 7 w Łobżenicy.  

 

Porządek obrad przedstawiał się następująco: 

1. Sprawy organizacyjne. 

• Otwarcie sesji. 

• Quorum. 

2. Porządek obrad. 

3. Przyjęcie protokołów z ostatnich sesji Rady Miejskiej.  

4. Sprawozdanie Burmistrza Łobżenicy z działalności w okresie międzysesyjnym.  

5. Informacja Przewodniczącego Rady Miejskiej w Łobżenicy o działaniach 

podejmowanych w okresie międzysesyjnym.  

6. Informacja na temat realizacji zadań związanych z ochroną zwierząt. 

7. Sprawozdanie z działalności Miejsko Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej  

w Łobżenicy za rok 2021. 

8. Podjęcie uchwały w sprawie miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego 

miasta Łobżenicy dla zabudowy mieszkaniowej z usługami w rejonie ulicy 600-Lecia.  

9. Podjęcie uchwały w sprawie miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego 

wsi Izdebki dla działki nr 75.   

10. Podjęcie uchwały w sprawie miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego 

wsi Dębno dla fragmentów działek nr 21/1 i 21/7.   

11. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 

Łobżenica na lata 2022-2034.  

12. Podjęcie uchwały w sprawie zmian uchwały budżetowej Gminy Łobżenica na 2022 

rok.  

13. Interpelacje, zapytania radnych. 

14. Wolne głosy i wnioski. 

15. Zakończenie obrad sesji. 
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Ad. 1 Sprawy organizacyjne 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy Antoni Kapeja    

O godzinie 14:00 otworzył XLI sesję Rady Miejskiej w Łobżenicy w kadencji 2018-2023. 

Poinformował, że zgodnie z art. 20 ust. 1b ustawy z dnia 8 marca 1990 r. o samorządzie 

gminnym dzisiejsze obrady są transmitowane i utrwalane za pomocą urządzeń rejestrujących 

obraz i dźwięk.  

Powiedział, że w związku z powyższym ma miejsce przetwarzanie danych osobowych osób 

uczestniczących w obradach sesji, w postaci ich wizerunku, barwy głosu i innych danych 

ujawnionych przez rozmówców. Oznajmił, że obowiązek informacyjny wobec tych osób 

spełniany jest poprzez wywieszenie treści klauzuli obowiązku informacyjnego na drzwiach 

wejściowych do sali, w której odbywają się obrady sesji Rady Miejskiej w Łobżenicy. Klauzula 

znajduje się również w Biuletynie Informacji Publicznej Urzędu Miejskiego Gminy Łobżenica. 

Przewodniczący Rady Miejskiej poprosił o zapoznanie się z treścią informacji. Następnie 

powitał radnych, gości oraz mieszkańców oglądających transmisję z obrad. 

 

Poza Radnymi Rady Miejskiej w Łobżenicy w sesji uczestniczyli: Burmistrz Łobżenicy Piotr 

Łosoś, Skarbnik Gminy Łobżenica Danuta Dubicka, Dyrektor Gminnego Centrum Kultury  

w Łobżenicy Iwona Matejczyk-Obremska oraz Dyrektor Centrum Administracyjno-

Finansowego w Łobżenicy Marek Połczyński. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy Antoni Kapeja 

Poprosił radnych o potwierdzenie obecności w systemie eSesja. Następnie poinformował, że 

obecnych jest trzynastu radnych. Dodał, że Rada jest władna podejmować uchwały. 

Radni nieobecni: Agnieszka Bury, Czesław Malak. 

 

Zawiadomienia oraz listy obecności stanowią załączniki nr 1-5 do protokołu.   

 

Ad. 2 Porządek obrad 

  

Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy Antoni Kapeja 

Oznajmił, że porządek obrad został przygotowany na dzisiejszą sesję. Zapytał, czy ktoś  

z radnych chciałby zabrać głos w tym temacie. 
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Wobec braku uwag Pan Przewodniczący powiedział, że będziemy pracowali zgodnie  

z przygotowanym porządkiem obrad. 

 

Ad. 3 Przyjęcie protokołów z ostatnich sesji Rady Miejskiej 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy Antoni Kapeja 

Poinformował, że była możliwość zapoznania się z protokołami z ostatnich sesji. Następnie 

otworzył dyskusję w kwestii protokołu z sesji w dniu 29 marca 2022 r. 

 

Radni nie wnieśli uwag 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy Antoni Kapeja 

Zarządził głosowanie w sprawie przyjęcia protokołu. 

 

Rada Miejska w Łobżenicy w głosowaniu jawnym 13 głosami „za”, głosów 

„wstrzymujących się” oraz głosów „przeciw” nie stwierdzono, przyjęła protokół  

z XXXIX sesji w dniu 29 marca 2022 r. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy Antoni Kapeja  

Zapytał, czy ktoś z radnych chciałby zabrać głos w kwestii protokołu z sesji w dniu  

12 kwietnia 2022 r. 

Wobec braku uwag Pan Przewodniczący zarządził głosowanie w sprawie przyjęcia tego 

dokumentu. 

 

Rada Miejska w Łobżenicy w głosowaniu jawnym 13 głosami „za”, głosów 

„wstrzymujących się” oraz głosów „przeciw” nie stwierdzono, przyjęła protokół  

z XL sesji w dniu 12 kwietnia 2022 r. 

 

Ad. 4 Sprawozdanie Burmistrza Łobżenicy z działalności w okresie międzysesyjnym 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy Antoni Kapeja 

Otworzył dyskusję dotyczącą sprawozdania Pana Burmistrza. 
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Przewodniczący Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej w Łobżenicy Aleksander Tadych 

Zapytał, na jakim etapie jest termomodernizacja oraz czy są dodatkowe koszty związane z tą 

inwestycją. 

 

Burmistrz Łobżenicy Piotr Łosoś 

Oznajmił: „Jeżeli chodzi o termomodernizację trzech obiektów, czyli rozumiem tych  

w mieście: park, urząd i przedszkole. Wczoraj był odbiór całości tych obiektów. Są drobne 

uwagi dotyczące pouzupełniania spraw malarskich, tynkarskich, blacharskich. Takie 

drobiazgi w sumie. Jest czas do 10 maja na usunięcie tych usterek i myślę, że te trzy obiekty 

byłyby kompleksowo już przyjęte”.  

Pan Burmistrz poinformował: „Jakiś miesiąc czasu na Dźwierszno jeżeli oczywiście pogoda 

będzie dopisywała, tak jak teraz, bo to są prace zewnętrzne związane z dachem. Trzy czwarte 

właściwie tych prac w Dźwiersznie jest już ukończonych i myślę, że jakiś miesiąc czasu 

według tych wskazań wykonawcy potrzebują, przy dobrych warunkach, żeby to zakończyć”. 

 

Radny Rady Miejskiej w Łobżenicy Ryszard Biniak 

Zapytał, kiedy zostanie ogłoszony przetarg na dalsze prace na stadionie miejskim. Dodał, że 

ma na myśli dach i elewację budynku znajdującego się na terenie tego obiektu. 

 

Burmistrz Łobżenicy Piotr Łosoś 

Powiedział, że przetarg jest przygotowywany. Zasugerował poszerzenie zakresu prac. 

Oznajmił: „Otrzymaliśmy 100 tys. zł dzisiaj z Szatni na medal. Drugie tyle powinniśmy 

dołożyć. To jest 200. I zaczęliśmy tak analitycznie porównywać. Jeżeli za 230 tys. zł robimy 

termomodernizację obiektu w Liszkowie, który chyba podobny jest nawet kubaturowo, no 

może trochę mniejszy, to zaczęliśmy też (...) myśleć czy nie jesteśmy w stanie dołożyć 

jeszcze trochę i zrobić jednak całość tego, to co jest istotą tego stadionu”.  

Pan Burmistrz kontynuował: „Mamy zaktualizowane kosztorysy jeżeli chodzi o stadion, bo 

chcemy to bardzo szybko zrobić. Myślę, że zaraz po tej przerwie świątecznej ja Pana 

Radnego poinformuję, ale proponujemy Pani Skarbnik, ja już Pani Skarbnik o tym mówiłem, 

poszerzenie zakresu również o ocieplenie tego budynku. Może tego nie skończymy całego, 

ale ocieplmy. Możemy elewację zrobić w przyszłym roku. (…) Wiem, że Pani Magda 

Gdaniec i pracownicy referatu mają pewną propozycję. Myśmy ją wstępnie sobie omówili. 

Zobaczymy”.  
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Dodał: „Patrzymy na wartości kosztorysowe. Jeżeli tutaj 230 tys. zł i robią nam dach i robią 

nam elewację z ociepleniem, blacharką itd. no to patrzymy na to logicznie. Może ta firma 

zrobi nam za całkiem niezłe pieniądze, w przetargu oczywiście”. 

 

Przewodniczący Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej w Łobżenicy Aleksander Tadych 

Poprosił o informacje na temat przebudowy drogi Izdebki-Ferdynandowo. Zapytał również, 

czy coś ruszyło się w sprawie utworzenia żłobka. 

 

Burmistrz Łobżenicy Piotr Łosoś 

Poinformował: „Zacznę od żłobka. Nic się nie ruszyło od tego czasu, kiedy tą ostatnią 

dyskusję skończyliśmy. Oczywiście wiem na czym się to skończyło, że była aprobata (...)  

i jest dobra wola ze strony organu wykonawczego, organu uchwałodawczego, żeby tym 

tematem na bazie przedszkola, ale obiecuję. Wraca Pan Burmistrz Lewandowski 16 maja. 

Wrócimy do tego tematu”.  

Powiedział: „Pan Dyrektor przyzna, że nic w tym temacie nie robiliśmy, ponieważ nie 

zaplanowaliśmy środków w tym roku budżetowych, żeby cokolwiek zrobić, ale wrócimy  

w maju do tego tematu. Poinformuję”. 

Następnie Burmistrz Łobżenicy poruszył kwestię drogi Izdebki-Ferdynandowo. Oznajmił: 

„Chcemy zorientować się i taką informację puszczamy w eter. Ile może kosztować 

dokumentacja na tą drogę, bo rozmawialiśmy o niej i to samo dotyczy końcówki drogi  

w Fanianowie. Czyli kolejność bym wziął taką. Fanianowo dokumentacja, gdzie mamy 

zabezpieczone środki w budżecie. (...) Natomiast nie mamy zabezpieczonych środków na 

dokumentację na drogę Izdebki, ale chcemy się dowiedzieć ile taka dokumentacja może 

kosztować i dzisiaj z Jonaszem Sikorskim o tym rozmawialiśmy. Po ogłoszeniu tych dwóch 

przetargów, o których Państwa informowałem, zabieramy się za te dwie drogi”.  

 

Radny Rady Miejskiej w Łobżenicy Ryszard Biniak 

Powiedział: „Chciałbym się jeszcze dowiedzieć jak wygląda sprawa dachu w Kruszce ? Jak 

daleko są posunięte prace związane z tym dachem ?” 

 

Burmistrz Łobżenicy Piotr Łosoś 

Poinformował: „Sprawa dachu w Kruszce jest w sądzie i czekamy na informację z sądu, kiedy 

będzie pierwsze spotkanie”. 
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Radny Rady Miejskiej w Łobżenicy Ryszard Biniak 

Kontynuował: „Panie Burmistrzu. Czytałem to pismo, które zostało skierowane do 

mieszkańców. Troszeczkę się dziwię, bo w 2018 r. ci mieszkańcy zdeklarowali się, wycofali 

decyzję wcześniejszą. Zdeklarowali się, że oni chcą partycypować w to przedsięwzięcie,  

a teraz są oddawani do sądu. Coś tu nie pasuje”. 

 

Burmistrz Łobżenicy Piotr Łosoś 

Odpowiedział: „Myślę, że rok 2018 a rok 2022 to jest po prostu kosmiczny skok cenowy i ja 

bym nie wracał już, że kiedyś się mówiło o trzydziestu tysiącach, o trzydziestu pięciu, o stu 

sześćdziesięciu pięciu potem kompleksowy. Dzisiaj nie wiem ile ten dach będzie miał 

kosztować. Czy trzysta tysięcy wystarczy na to. Ja ciągle mówię o wymianie całego dachu  

w tym budynku i chcemy sądownie tą sprawę rozstrzygnąć i mieć to upoważnienie jako 

Gmina, że mając tam jeszcze współudziałowców, jako Gmina będziemy mogli to zrobić. 

Jestem absolutnie przeciwny” jakiemuś fragmentarycznemu „robieniu tego dachu, ale chcę 

mieć (...) zgodę na to, żeby Gmina mogła i zgodę oczywiście Państwa na środki finansowe.  

I zróbmy tak jak jest w Dziegciarni”. Dodał: „Czekamy na rozstrzygnięcie sądowe, żebyśmy 

mieli to upoważnienie jako Gmina”. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy Antoni Kapeja 

W związku z brakiem innych uwag zamknął dyskusję i przeszedł do realizacji następnego 

punktu w porządku obrad. 

 

Sprawozdanie Burmistrza Łobżenicy z działalności w okresie międzysesyjnym stanowi 

załącznik nr 6 do protokołu. 

 

Ad. 5 Informacja Przewodniczącego Rady Miejskiej w Łobżenicy o działaniach 

podejmowanych w okresie międzysesyjnym 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy Antoni Kapeja 

Oznajmił, że radni otrzymali informację. Następnie otworzył dyskusję. 

 

Radni nie wnieśli uwag. 
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Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy Antoni Kapeja 

Przeszedł do realizacji następnego punktu. 

 

Informacja Przewodniczącego Rady Miejskiej w Łobżenicy o działaniach podejmowanych  

w okresie międzysesyjnym stanowi załącznik nr 7 do protokołu. 

 

Ad. 6 Informacja na temat realizacji zadań związanych z ochroną zwierząt 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy Antoni Kapeja 

Powiedział, że radni mogli zapoznać się z informacją. Zapytał, czy ktoś chciałby zabrać głos 

w tym temacie. 

 

Wobec braku uwag Pan Przewodniczący zamknął dyskusję. 

 

Informacja na temat realizacji zadań związanych z ochroną zwierząt stanowi załącznik nr 8 

do protokołu. 

 

Ad. 7 Sprawozdanie z działalności Miejsko Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej  

w Łobżenicy za rok 2021 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy Antoni Kapeja 

Poinformował, że radni otrzymali materiał. Następnie otworzył dyskusję. 

 

Przewodniczący Komisji Oświaty, Polityki Społecznej Rady Miejskiej w Łobżenicy 

Mariusz Wiśniewski 

Oznajmił, że Komisja Oświaty, jak co roku, przeanalizowała sprawozdanie z działalności 

Miejsko Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej - w obecności Pana Burmistrza, Pani 

Skarbnik, Pana Przewodniczącego oraz Dyrektora MGOPS. W czasie dyskusji zwrócono 

uwagę na trzy kwestie. Powiedział, że jest potrzeba zatrudnienia na cały etat psychologa „na 

nasze cztery szkoły, czyli po ćwierć etatu na szkołę”. Poinformował: „Z dyskusji wynikało, że 

psycholog, który jest w MGOPS (...) się nie wyrabia. Jest dużo problemów, szczególnie teraz” 

w okresie pocovidowym. 

Pan Przewodniczący Mariusz Wiśniewski kontynuował: „W trakcie dyskusji komisja również 

stwierdziła za zasadne podniesienie pensji, oczywiście w miarę możliwości budżetowych, 
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ponieważ i to też w takim kontekście wybrzmiało, że są dobrzy pracownicy pracujący na 

najniższej krajowej. Nowy pracownik przychodząc na to miejsce musi długi okres dochodzić 

do tej wiedzy, a przy takich pensjach jakie są obecnie, to po prostu pracownicy odchodzą, 

uciekają. (…) Komisja widziałaby możliwość, gdyby były takie środki możliwe, żeby tym 

pracownikom w jakiś sposób podnieść te uposażenia”. 

Następnie Pan Przewodniczący Mariusz Wiśniewski zwrócił uwagę na to, że MGOPS  

w chwili obecnej nie posiada pojazdu służbowego. Powiedział, że Komisja Oświaty i Polityki 

Społecznej zgłosiła wniosek o zabezpieczenie środków finansowych na zakup pojazdu 

„towarowo-osobowego” na potrzeby tej jednostki. Poinformował, że komisja zaopiniowała 

sprawozdanie pozytywnie. Dodał: „Ciąg dalszy od strony finansowej. Odbyła się dyskusja na 

Komisji Budżetowej i Rozwoju Gospodarczego”. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy Antoni Kapeja 

W związku z brakiem innych uwag zamknął dyskusję. 

 

Sprawozdanie z działalności Miejsko Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej w Łobżenicy za 

rok 2021 stanowi załącznik nr 9 do protokołu. 

 

Ad. 8 Podjęcie uchwały w sprawie miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego 

miasta Łobżenicy dla zabudowy mieszkaniowej z usługami w rejonie ulicy 600-Lecia  

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy Antoni Kapeja 

Oznajmił, że radni otrzymali projekt uchwały. Zapytał, czy ktoś z radnych chciałby zabrać 

głos w tym punkcie obrad. 

 

Przewodniczący Komisji Budżetu i Rozwoju Gospodarczego Rady Miejskiej  

w Łobżenicy Edward Starszak 

Powiedział: „Ten projekt uchwały obejmuje zagospodarowanie terenu z przeznaczeniem na 

budownictwo mieszkaniowe jednorodzinne i budownictwo wielomieszkaniowe. Jest to 

zgodne z priorytetami Rady Miejskiej przyjętymi w tym zakresie i jest pozostała zgodność  

z innymi dokumentami planistycznymi”. Dodał, że opinia Komisji Budżetu i Rozwoju 

Gospodarczego jest pozytywna. 

 

Radni nie wnieśli innych uwag. 
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Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy Antoni Kapeja  

Przeszedł do głosowania załączników do uchwały w sprawie miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego miasta Łobżenicy dla zabudowy mieszkaniowej z usługami 

w rejonie ulicy 600-Lecia. Poddał pod głosowanie przyjęcie załącznika nr 4. 

 

Rada Miejska w Łobżenicy w głosowaniu jawnym 13 głosami „za”, głosów 

„wstrzymujących się” oraz głosów „przeciw” nie stwierdzono, przyjęła załącznik nr 4. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy Antoni Kapeja  

Zarządził głosowanie w sprawie przyjęcia załącznika nr 3 do uchwały. 

 

Rada Miejska w Łobżenicy w głosowaniu jawnym 13 głosami „za”, głosów 

„wstrzymujących się” oraz głosów „przeciw” nie stwierdzono, przyjęła załącznik nr 3. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy Antoni Kapeja  

Poddał pod głosowanie przyjęcie załącznika nr 2 do uchwały. 

 

Rada Miejska w Łobżenicy w głosowaniu jawnym 13 głosami „za”, głosów 

„wstrzymujących się” oraz głosów „przeciw” nie stwierdzono, przyjęła załącznik nr 2. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy Antoni Kapeja  

Poddał pod głosowanie podjęcie uchwały w sprawie miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego miasta Łobżenicy dla zabudowy mieszkaniowej z usługami w rejonie ulicy 

600-Lecia. 

 

Rada Miejska w Łobżenicy w głosowaniu jawnym 13 głosami „za”, głosów 

„wstrzymujących się” oraz głosów „przeciw” nie stwierdzono, podjęła Uchwałę  

Nr XLI/368/22 w sprawie miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego miasta 

Łobżenicy dla zabudowy mieszkaniowej z usługami w rejonie ulicy 600-Lecia, która 

stanowi załącznik nr 10 do protokołu. 
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Ad. 9 Podjęcie uchwały w sprawie miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego 

wsi Izdebki dla działki nr 75 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy Antoni Kapeja 

Udzielił głosu Panu Przewodniczącemu Edwardowi Starszakowi. 

 

Przewodniczący Komisji Budżetu i Rozwoju Gospodarczego Rady Miejskiej  

w Łobżenicy Edward Starszak 

Oznajmił: „Ten projekt uchwały dotyczy (…) bazy magazynowo-składowej wysokiej, jak 

również obiektów gospodarczo-przetwórczych i zabudowy mieszkaniowej”. Poinformował, 

że opinia Komisji Budżetu i Rozwoju Gospodarczego jest pozytywna. 

 

Radny Rady Miejskiej w Łobżenicy Ryszard Biniak 

Zapytał, jakie skutki finansowe „w sensie plus” przyniesie omawiana zmiana planu 

zagospodarowania przestrzennego. 

 

Skarbnik Gminy Łobżenica Danuta Dubicka 

Powiedziała: „Jeżeli chodzi o skutki finansowe to trudno ocenić na ten moment z uwagi na to, 

że nie wiemy co dalej będzie się działo z tym gruntem, który będzie objęty zmianą tego planu. 

Jeżeli na przykład podmioty zainteresowane bądź też właściciele gruntów, gdzie ta zmiana 

planu nastąpi, nie zbędą tych gruntów w ciągu pięciu lat od zmiany planu no to wówczas 

jedynie możemy mieć zmiany w postaci podatku od nieruchomości, czyli zamiast podatku 

rolnego będzie to podatek od nieruchomości”. 

Kontynuowała: „Natomiast jeżeli nastąpi zbycie w ciągu pięciu lat od zmiany planu bądź 

uchwalenia nowego planu wówczas będziemy dochodzili opłaty planistycznej, która będzie 

naliczana w wysokości tak jak jest określona w uchwale dotyczącej zmiany planu. Generalnie 

mamy 30% od wzrostu wartości nieruchomości, przy czym taka wartość, ten wzrost wartości 

nieruchomości nie wynika wprost z aktu zbycia bądź też darowizny, natomiast musi być 

sporządzona wycena przez rzeczoznawcę majątkowego”. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy Antoni Kapeja  

Wobec braku innych uwag przeszedł do głosowania załączników do uchwały w sprawie 

miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego wsi Izdebki dla działki nr 75. Poddał 

pod głosowanie przyjęcie załącznika nr 4. 
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Rada Miejska w Łobżenicy w głosowaniu jawnym 13 głosami „za”, głosów 

„wstrzymujących się” oraz głosów „przeciw” nie stwierdzono, przyjęła załącznik nr 4. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy Antoni Kapeja  

Zarządził głosowanie w sprawie przyjęcia załącznika nr 3 do uchwały. 

 

Rada Miejska w Łobżenicy w głosowaniu jawnym 13 głosami „za”, głosów 

„wstrzymujących się” oraz głosów „przeciw” nie stwierdzono, przyjęła załącznik nr 3. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy Antoni Kapeja  

Poddał pod głosowanie przyjęcie załącznika nr 2 do uchwały. 

 

Rada Miejska w Łobżenicy w głosowaniu jawnym 13 głosami „za”, głosów 

„wstrzymujących się” oraz głosów „przeciw” nie stwierdzono, przyjęła załącznik nr 2. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy Antoni Kapeja  

Poddał pod głosowanie podjęcie uchwały w sprawie miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego wsi Izdebki dla działki nr 75. 

 

Rada Miejska w Łobżenicy w głosowaniu jawnym 13 głosami „za”, głosów 

„wstrzymujących się” oraz głosów „przeciw” nie stwierdzono, podjęła Uchwałę  

Nr XLI/369/22 w sprawie miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego wsi 

Izdebki dla działki nr 75, która stanowi załącznik nr 11 do protokołu. 

 

Ad. 10 Podjęcie uchwały w sprawie miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego wsi Dębno dla fragmentów działek nr 21/1 i 21/7 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy Antoni Kapeja 

Zapytał, czy ktoś z radnych chciałby zabrać głos w tym punkcie obrad. 

 

Przewodniczący Komisji Budżetu i Rozwoju Gospodarczego Rady Miejskiej  

w Łobżenicy Edward Starszak 

Oznajmił: „Tematem zajmowaliśmy się już nieco wcześniej. Chodziło o zapewnienie 

zgodności ze studium tego terenu, który w zasadzie został już zainwestowany i na to, żeby 
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ostatecznie dysponować tym terenem w zakresie jego stanu zagospodarowania było 

konieczne uchwalenie zmiany planu. A to jest obecnie teren garaży”. 

 

Radni nie zgłosili innych uwag. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy Antoni Kapeja  

Przeszedł do głosowania załączników do uchwały w sprawie miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego wsi Dębno dla fragmentów działek nr 21/1 i 21/7. Poddał 

pod głosowanie przyjęcie załącznika nr 4. 

 

Rada Miejska w Łobżenicy w głosowaniu jawnym 13 głosami „za”, głosów 

„wstrzymujących się” oraz głosów „przeciw” nie stwierdzono, przyjęła załącznik nr 4. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy Antoni Kapeja  

Zarządził głosowanie w sprawie przyjęcia załącznika nr 3 do uchwały. 

 

Rada Miejska w Łobżenicy w głosowaniu jawnym 13 głosami „za”, głosów 

„wstrzymujących się” oraz głosów „przeciw” nie stwierdzono, przyjęła załącznik nr 3. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy Antoni Kapeja  

Poddał pod głosowanie przyjęcie załącznika nr 2 do uchwały. 

 

Rada Miejska w Łobżenicy w głosowaniu jawnym 13 głosami „za”, głosów 

„wstrzymujących się” oraz głosów „przeciw” nie stwierdzono, przyjęła załącznik nr 2. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy Antoni Kapeja  

Poddał pod głosowanie podjęcie uchwały w sprawie miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego wsi Dębno dla fragmentów działek nr 21/1 i 21/7. 

 

Rada Miejska w Łobżenicy w głosowaniu jawnym 13 głosami „za”, głosów 

„wstrzymujących się” oraz głosów „przeciw” nie stwierdzono, podjęła Uchwałę  

Nr XLI/370/22 w sprawie miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego wsi 

Dębno dla fragmentów działek nr 21/1 i 21/7, która stanowi załącznik nr 12 do 

protokołu. 
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Ad. 11 Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 

Łobżenica na lata 2022-2034  

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy Antoni Kapeja  

Powiedział, że radni otrzymali projekt uchwały. Był on również omawiany na komisjach. 

Zapytał, czy ktoś z radnych chciałby zabrać głos. 

 

Przewodniczący Komisji Budżetu i Rozwoju Gospodarczego Rady Miejskiej  

w Łobżenicy Edward Starszak 

Omówił propozycje zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej (projekt uchwały stanowi 

załącznik nr 13 do protokołu). Poinformował, że opinia Komisji Budżetu i Rozwoju 

Gospodarczego jest pozytywna. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy Antoni Kapeja 

Wobec braku uwag zarządził głosowanie nad podjęciem uchwały. 

 

Rada Miejska w Łobżenicy w głosowaniu jawnym 12 głosami „za”, 1 głosem „przeciw”, 

głosów „wstrzymujących się” nie stwierdzono, podjęła Uchwałę Nr XLI/371/22  

w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Łobżenica na lata 2022-

2034, która stanowi załącznik nr 14 do protokołu.  

 

Ad. 12 Podjęcie uchwały w sprawie zmian uchwały budżetowej Gminy Łobżenica na 

2022 rok  

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy Antoni Kapeja 

Zapytał, czy ktoś z radnych chciałby zabrać głos w tym punkcie obrad. 

 

Przewodniczący Komisji Budżetu i Rozwoju Gospodarczego Rady Miejskiej  

w Łobżenicy Edward Starszak 

Przedstawił propozycje zmian w budżecie Gminy, obejmujące plan dochodów i wydatków 

budżetowych (projekt uchwały stanowi załącznik nr 15 do protokołu). Oznajmił, że opinia 

Komisji Budżetu i Rozwoju Gospodarczego jest pozytywna. 
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Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy Antoni Kapeja 

Poinformował, że ma odmienne stanowisko niż Pan Burmistrz w kwestii zakupu pojazdu na 

potrzeby Miejsko Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej. Oznajmił, że sprawa ta była 

omawiana na poszczególnych komisjach. Stanowisko Komisji Budżetu i Rozwoju 

Gospodarczego było pozytywne, niejednomyślne.  

Oświadczył: „Nie będę głosował za podjęciem uchwały”. Powiedział: „Mam dużo 

doświadczeń z mojego życia, z obserwacji firm różnych, które to nie bazują na starych 

samochodach, kupują raczej nowe. W naszym przypadku nie jest to jakieś wymuszenie przeze 

mnie, czy to na Pani Skarbnik, czy na Panu Burmistrzu, ale z rozeznania wiem, że byłaby 

możliwość zakupu nowego samochodu. Nie przekonuje mnie to, że nie bo nie, no bo są 

pewne uzasadnienia, że może nie jeszcze w tej chwili. Minie pewnie ileś lat, (...) jakimś 

starszym pojeździmy. Dojdą do tego koszty utrzymania i wiele innych rzeczy, ale to nam 

życie pokaże”. 

Przewodniczący Rady Miejskiej kontynuował: „Nie wyobrażam sobie dzisiaj opieki 

społecznej bez samochodu. Taką pomoc mieli udzielaną przez tutaj Pana Burmistrza 

otrzymując samochód czy tu, czy z domu kultury”. Należy „zakupić tam właśnie samochód, 

który byłby bardzo dostosowany do właśnie tych potrzeb. Tam większość pań jeździ w teren, 

(...) mają swoje obowiązki i przewożą różne towary. (...) To jest dla pracownika socjalnego 

narzędzie pracy”. 

W dalszej części wystąpienia Pan Przewodniczący Antoni Kapeja oznajmił: „Dzisiaj patrząc  

z pespektywy już tych może dwudziestu iluś lata, ja pamiętam ilu pracowało w opiece, jakie 

mieli zadania i o tym też mówiliśmy na Komisji Finansowej. Zadań przybywa. Pieniędzy nie 

zawsze. Ludzi też nie zawsze, (...) ale obowiązki są. Ja proponowałem nowy właśnie  

z gospodarności, zatroskania i mówię kupić im nowy. Za rok czy za dwa można kupić 

również dodatkowo, czy wymienić jeśli będzie taka potrzeba, czy do urzędu”. 

Dodał: „Ja ze względu na tą właśnie gospodarność miałem inne zdanie i również nie będę 

głosował w tym momencie za tą zmianą, ale ze względu na to, że jest tam tak bardzo dużo 

zawartych rzeczy to myślę, że ta uchwała jednak będzie przegłosowana”. 

 

Radny Rady Miejskiej w Łobżenicy Ryszard Biniak 

Powiedział: „Panie Burmistrzu. Ja bym chciał w tej materii znać dokładnie Pańskie 

stanowisko, bo w tej chwili, po komisjach tak praktycznie Pan za bardzo zdecydowany nie 

był. Jaka Pana jest opinia ? Chciałbym tylko zwrócić jeszcze na jedną rzecz uwagę. 

Zauważmy, że na terenie działalności gminy, łącznie z jednostkami podległymi, jest kilka 
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takich samochodów typu dostawczego, o którym mówimy tutaj. Na przykład zauważmy, że  

w Zakładzie Gospodarki Komunalnej i Mieszkaniowej doszło do sytuacji takiej, że samochód 

został sprzedany i wychodzi na to, że jest w dobrym stanie, a ten pracownik, który obsługuje 

tutaj trzech, czterech ludzi dobrym samochodem jeździ i można było kupić”. 

Kontynuował: „Tak samo dlaczego tu robimy problemy, gdzie kobiety muszą dojechać do 

różnych zakątków naszej gminy i powinny jechać bezpiecznym samochodem, (...) żeby 

dojechały i dowiozły i człowieka na tym wózku inwalidzkim i towar”. Dodał: „Także 

prosiłbym Panie Burmistrzu. Niech Pan się opowie, jakie jest Pańskie stanowisko w sprawie 

tego samochodu”. 

 

Burmistrz Łobżenicy Piotr Łosoś 

Oznajmił: „Moje stanowisko jest takie, że Miejsko Gminny Ośrodek Pomocy Społecznej 

musi mieć samochód. I pamiętam jak zostałem Burmistrzem to pierwsze uważałem, że 

MGOPS musi mieć samochód, bo to była jakaś paranoja tutaj polegająca na tym, że służba, 

która działa w terenie głównie, nie ma auta, bo tak było przecież kiedyś i wykorzystywali 

tutaj samochód gminy, czyli on nie zawsze był, czyli oni byli nie mobilni, nie mogli w ogóle 

pracować. Dlatego kupiliśmy kiedyś takiego pick-upa. On chyba jeździł sześć lat”. 

Powiedział: „Pojęcie starego samochodu używanego kiedyś a dzisiaj to są dwa różne pojęcia. 

(...) Dzisiaj samochód dwu, trzyletni, większość z nas takimi autami dzisiaj jeździ, to są auta 

prawie nie do zdarcia. Ale nie o to chodzi. Nas stać jeszcze jako Gminę, żeby kupić nowy 

samochód”. 

Burmistrz Łobżenicy stwierdził: „Państwo zdecydujecie. My mamy pieniądze. My możemy 

może trzy czy cztery kupić auta dla MGOPS”. Wyraził przekonanie, że używany dwu-trzy 

letni samochód pojeździ jeszcze piętnaście lat.  

Kontynuował: „Pomysł pierwotnie był taki, że my tego Dustera, który teraz użyczamy 

MGOPSowi, damy do MGOPSu, a do urzędu kupimy nowy. Nie dlatego, że my urzędnicy to 

musimy mieć, tylko dlatego, że mieli na próbę. Dopiero w dyskusji Pan Dyrektor powiedział, 

że nie, że im się ten samochód nie przyda, bo oni wózek inwalidzki będą wozili. Zapewne 

takie sytuacje się zdarzą, że muszą jakiś wózek czy kogoś przewieźć, ale to też nie jest norma 

w pomocy społecznej”.  

Powiedział: „Mi się wydawało, że ten Duster, że oni z niego będą bardzo zadowoleni. Zresztą 

nie słyszałem opinii, żeby pracownicy byli z tego samochodu niezadowoleni pomimo tego, że 

dla nas to strasznie uciążliwe jak nie mamy trzy dni w tygodniu samochodu w urzędzie, gdzie 

mamy tysiące spraw”. 
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Burmistrz Łobżenicy dodał: „Szanowni radni. Tak jak zdecydujecie. Nas stać na nowy 

samochód. Tylko czy wypada ? Ta decyzja należy do Państwa”. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy Antoni Kapeja 

Stwierdził, że samochód dla pracowników MGOPS jest niezbędnym narzędziem pracy,  

z którego korzystają prawie codziennie. Kontynuował: „Nie Pan Dyrektor powiedział, że 

wózek się nie wmieści, tylko bardzo pięknie, tak powtórzę to, pięknie rozpoczął dyskusję Pan 

Przewodniczący Starszak na pomysł właśnie przekazania tego samochodu z gminy. Mnie  

z automatu przekonał i myślę pozostałych radnych też, że jak już chcemy kupić to kupmy im 

samochód, który będzie bardzo dostosowany do ich potrzeb, który będzie miał odpowiednie 

otwieranie i wtedy do tej dyskusji Pan Dyrektor się odezwał i się bardzo ucieszył, bo jest taka 

sytuacja, że nieraz nie może wózka”. 

Pan Przewodniczący Antoni Kapeja powiedział: „Na początku w tym sprawozdaniu nic nie 

padało, że Pan Dyrektor chce nowy samochód. To była moja propozycja między innymi, i nie 

tylko moja, że jak już mieliśmy (...) chęć zarezerwowania tych pieniędzy na kupno nowego 

samochodu dla urzędu to czemu nie im, jak jest im potrzebny na chwilę obecną”. Dodał, że 

radni zdecydują za chwilę w głosowaniu.  

 

Burmistrz Łobżenicy Piotr Łosoś 

Oznajmił: „Ostatecznie zdecydowaliśmy, znaczy Państwo, że pozostawiacie 60 tysięcy. Jeżeli 

się okaże, że Pan Dyrektor w ramach tych 60 tysięcy nie znajdzie samochodu, w co wątpię, 

no to przecież możemy rozważyć możliwość dorzucenia pieniędzy i niech najpierw coś 

poszuka każdy z nas. Też wczoraj dostałem kilka smsów od radnych z samochodami, 

pokazali mi (...) a to za 40, a to za 50. No przecież wiemy jaka jest podaż aut i dzisiaj dają 

gwarancję. Dzisiaj dają limity kilometrów. To inaczej wygląda”. Stwierdził: „Można tą 

decyzję zawsze oczywiście zmienić, poprawić. A jeżeli uważacie, że nowy to też przecież 

można to zrobić”. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy Antoni Kapeja 

Powiedział: „Myślę, że dzisiaj już nie czas na zmiany tej uchwały, która jest przygotowana, 

bo zdaję sobie sprawę ile jest problemów z tym wszystkim”. 

Wobec braku innych uwag Pan Przewodniczący poddał pod głosowanie podjęcie uchwały  

w sprawie zmian uchwały budżetowej Gminy Łobżenica na 2022 rok. 
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Rada Miejska w Łobżenicy w głosowaniu jawnym 10 głosami „za”, 1 głosem „przeciw” 

oraz 2 głosami „wstrzymującymi się”, podjęła Uchwałę Nr XLI/372/22 w sprawie zmian 

uchwały budżetowej Gminy Łobżenica na 2022 rok, która stanowi załącznik nr 16 do 

protokołu.  

 

Imienny wykaz głosowań radnych stanowi załącznik nr 17 do protokołu. 

 

Ad. 13 Interpelacje, zapytania radnych 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy Antoni Kapeja 

Poinformował, że w okresie międzysesyjnym nie wpłynęła żadna interpelacja. Przypomniał, 

że składane są one na piśmie. Następnie przeszedł do realizacji następnego punktu  

w porządku obrad. 

 

Ad. 14 Wolne głosy i wnioski 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy Antoni Kapeja 

Zapytał, czy ktoś z radnych chciałby zabrać głos w tym punkcie obrad. 

 

Radny Rady Miejskiej w Łobżenicy Ryszard Biniak 

Zapytał: „Jak daleko wyglądają prace w świetlicy w Izdebkach zabezpieczające ?” 

Kontynuował: „Czy zostały usunięte te materiały budowlane, które są w garażu w remizie ? 

Ponieważ z tego co mi wiadomo wóz strażacki jest przechowywany w chwili obecnej  

w prywatnej posesji, a warunki w tej chwili jakie są pogodowe, akurat teraz są dobre, ale to 

spowodowało wszystko, że ta świetlica została zalana i niestety będzie kosztowało to nas 

troszeczkę pieniędzy”. 

Następnie Radny Ryszard Biniak odniósł się do odpowiedzi udzielonej przez Burmistrza 

Łobżenicy w sprawie przetargu na kruszywo.  Powiedział: „Panie Burmistrzu. Ja też tak 

umiem zrobić. Kopiuj, wklej i to samo co tu było w sprawozdaniu Pańskim, oprócz nagłówka, 

to samo dostałem, a nie mam odpowiedzi, takiej jakiejś analizy, dlaczego tak nastąpiło, 

ponieważ jeżeli Gmina miała przeznaczone 165 tys. zł i w drugim przetargu najniższa oferta 

była 209 tys. zł, czyli ewentualne dodanie byłoby w granicach 40 tys. zł. A wyszło na to, że 

wiadomo było, że niższe ceny na pewno nie będą, bo taka jest w tej chwili koniunktura, że te 
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usługi idą, są coraz droższe. A wygrała oferta, do której Gmina musi dołożyć 80 tys. zł”. 

Radny Ryszard Biniak dodał: „Jak to się stało, że tak się stało ?” 

 

Burmistrz Łobżenicy Piotr Łosoś 

Ustosunkował się do kwestii przetargu na gruz. Oznajmił: „Na to pytanie musi być sucha 

odpowiedź dlatego, że jest pewna chronologia zdarzeń jeżeli chodzi o te przetargi. 

Oczywiście Pan ma rację, że ostateczne rozstrzygnięcie jest takie, że musieliśmy dużo więcej 

dodać, (...) ale po przetargu musimy mieć zmianę w budżecie, muszą być środki. My tych 

środków nie mieliśmy. Ciągle obniżaliśmy, jak Pan zauważył, w każdym przetargu ilość 

kruszywa i jednego i drugiego - i kruszywa łamanego i kruszywa betonowo-ceglanego, a cena 

rosła, bo kiedy my robiliśmy przetargi. My zaczęliśmy to już w  marcu, bo się ludzie topili, bo 

wszyscy krzyczeli, gdzie jest gruz. Mogliśmy w styczniu zrobić i wtedy może byśmy najlepiej 

na tym wyszli, bo byśmy szybko zrobili przetarg, nie weszlibyśmy w takie zawirowanie. 

Ostatecznie rzeczywiście była cena 209 tys. zł”. 

Pan Burmistrz kontynuował: „Pewną tezę Pan postawił na końcu. Wie Pan jaką. (...) To jest 

nieprawda. Moim zadaniem jest to, żeby rozstrzygnąć przetarg i żeby dostawca był taki, że 

wszyscy Państwo będziecie w terenie zadowoleni z tego dostawcy, a nie, że ja będę jeździł po 

sądach, bo przecież to wiemy, że mogłyby być jakieś tam problemy i warunki postawione  

w ostatnim przetargu, jak Pan zauważy, były dość rygorystyczne, tylko dlatego, żeby wybrać 

solidnego wykonawcę”. 

Następnie Burmistrz Łobżenicy poinformował, że jest podpisana umowa „jeżeli chodzi  

o Izdebki”. Oznajmił, że w dniu 16 maja wchodzi firma Pana Stefaniaka, która „robi” dachy. 

Powiedział: „Nie dali rady wcześniej. (...) Myślę, że to wszystko będzie porządnie zrobione, 

bo tam, gdzie oni robią to robią dobrze”. 

Pan Burmistrz powiedział, że Urząd Miejski jest czynny w dniu 2 maja. Zaprosił na 

uroczystości związane z rocznicą uchwalenia Konstytucji 3 Maja. Dodał, że w tym samym 

dniu w godzinach popołudniowych odbędzie się festyn na nabrzeżu rzeki Łobżonki. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy Antoni Kapeja 

Oznajmił, że w dniu 14 maja w Górce Klasztornej odbędzie się Dzień Skupienia 

Samorządowców. 
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Ad. 15 Zakończenie obrad sesji. 

 

W związku z wyczerpaniem porządku obrad Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy 

Antoni Kapeja o godzinie 15:03 zakończył obrady XLI sesji Rady Miejskiej. 

 

Protokołował:         Przewodniczył: 

 

Łukasz Sobieszczyk        Antoni Kapeja 


